



الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع  
Oman Qatar Insurance Company SAOG

Date: 30 March 2024

التاريخ : 30 مارس 2024م

<p><b><u>Formation of the Board of Directors, the sub-committees, and the Secretary of the Board of Oman Qatar Insurance Co. SAOG</u></b></p>	<p><b><u>تشكيل مجلس الادارة واللجان المنبثقة وأمين سر المجلس للشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.م</u></b></p>
<p>We are pleased to disclose to the shareholders that the elected Board of Directors held its first meeting on March 30, 2024 and decided the following decisions:</p>	<p>يسرنا إخطار المساهمين الكرام بأن أعضاء مجلس إدارة الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع المنتخب إتخذ القرارات التالية في اجتماعهم الأول المنعقد بتاريخ 30 مارس 2024م:</p>
<p><b><u>First- Appointment of Chairman, Deputy Chairman and Board Secretary:</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Mr. Salem Khalaf Al Mannai is appointed as Chairman of the Company's Board of Directors</li><li>2. Dr. Musallam Mahad Ali Qatan is appointed as Deputy Chairman of Board</li><li>3. Mr. Mohammed Hussain Mohammed Jawad is appointed as Secretary of the Board of Directors</li></ol>	<p><b><u>أولاً - تعيين رئيس ونائب رئيس وأمين سر مجلس الإدارة:</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. تعيين الفاضل/ سالم خلف المناعي رئيساً لمجلس إدارة الشركة</li><li>2. تعيين الدكتور / مسلم بن محاد قطن نائباً لرئيس مجلس الإدارة</li><li>3. تعيين الفاضل / محمد حسين محمد جواد أمين سر مجلس الإدارة</li></ol>
<p><b><u>Second- Appointment of Audit Risk Management and Compliance Committee's Members:</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Dr. Musallam Mahad Ali Qatan – Chairman</li><li>2. Mr. Ahmed Osama El Tabbakh – Member</li><li>3. Mr. Mohamed Al Kharusi – Member</li></ol>	<p><b><u>ثانياً - تعيين أعضاء لجنة التدقيق، وإدارة المخاطر، والالتزام:</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. الدكتور / مسلم بن محاد قطن – رئيساً للجنة</li><li>2. الفاضل / أحمد أسامة الطباخ – عضو</li><li>3. الفاضل / محمد وحيد الخروصي – عضو</li></ol>
<p><b><u>Third- Appointment of Strategy and Investment Committee's Members:</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. Mr. Chirag Rajkumar Doshi – Chairman</li><li>2. Mr. C. M. Unnikrishnan – Member</li></ol>	<p><b><u>ثالثاً - تعيين أعضاء لجنة الاستراتيجية والاستثمار:</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"><li>1. الفاضل / شيراج راج كومار دوشي – رئيساً للجنة</li><li>2. الفاضل / شاتوت مادهفان يونيكريشانان – عضو</li></ol>



الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع  
Oman Qatar Insurance Company SAOG

3. Mr. Abdullah Al Mezeini – Member	3. الفاضل / عبدالله المزيني – عضو
<u>Fourth- Appointment of the Nominations and Remuneration Committee's Members:</u> 1. Mr. Ahmed Osama El Tabbakh – Chairman 2. Mr. Abdullah Al Mezeini – Member 3. Mr. Chirag Rajkumar Doshi – Member 4. Mr. C. M. Unnikrishnan – Member	رابعاً – تعيين أعضاء لجنة الترشيحات والمكافآت: 1. الفاضل / أحمد أسامة الطباخ – رئيساً للجنة 2. الفاضل / عبدالله المزيني – عضو 3. الفاضل / شيراج راج كومار دوشي – عضو 4. الفاضل / شاتوت مادھفان يونيكريشنان – عضو
On behalf of Oman Qatar Insurance Company SAOG	بالنيابة عن الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع.



محمد حسين محمد جواد  
Mohamed Hussain Mohamed Jawad  
الرئيس المالي وأمين سر مجلس الإدارة  
Chief Financial Officer and Board Secretary